
Zápis z jednání Výkonného výboru OSH Semily dne 15.6.2023 
 
Členům VV byly předem zaslány podklady k jednání. 
 
   Program:  
  1)  Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu                br. Vaníček, br. Holubec, br. Hruša 
  2)  Připomínky a dotazy k zápisu z minulého jednání                                                       
  3)  Schválení navržených vyznamenání                                       ses. Slavíková 
  4)  Zpráva o hospodaření OSH                                                     ses. Slavíková 
  5)  Zasloužilí hasiči                                                                       br. Vejnar 
  6)  Zprávy z odborných rad                                                           vedoucí odborných rad                                 
  7)  SS OSH                                              
  8)  Diskuze 
  9)  Závěr 
 
Jednání zahájila starostka OSH, ses. Kateřina Slavíková.  
VV se sešel v počtu 18 a jednání bylo usnášeníschopné. 
 
Bod 1) K navrženému programu nebyly žádné připomínky. Zapisovatelem jednání určen br.       
Vaníček, ověřovateli navržení br. Holubec a br. Hruša 
 

VV schválil navržený program a i ověřovatele zápisu. 
 

 
Bod 2) Zápis z minulého jednání nebyl čten, všichni jej obdrželi přílohou k pozvánce. 
K zápisu z minulého jednání nejsou žádné připomínky. 
              

VV vzal zápis na vědomí 
 
Odpovědi na otázky – body z minulého zápisu: 
 
ses. starostka: měla za úkol zjistit nejlepší podmínky peněžních ústavů: termínovaný vklad, 
spořící, běžný účet atd: Moneta Bank – nejlepší termínovaný vklad, běžný účet se ještě 
prověří. Návrh: vložit peníze na termínovaný vklad u Monety Bank 
 
br. Jiřička až – když se bude měnit, tak si dát pozor na změnu č. účtu ohledně dotací atd.  
 
ses. starostka: přehled majetku lze zasílat přes datovou schránku                                                                                                                             
     
                                
                                        VV schválil vložit peníze na termínovaný vklad u Monety Bank 
 
Bod 3) Schválení vyznamenání:  
ses. starostka: přednesla návrhy na vyznamenání sborů: čestné uznání OSH u příležitosti 
jejich založení: SDH Vysoké nad Jizerou, SDH Rybnice, SDH Kacanovy, dále přednesla 
návrhy vyznamenání jednotlivých členů sborů: SDH Kacanovy, SDH Bystrá nad Jizerou, 
SDH Rybnice 
 Všechna vyznamenání byla zkontrolována a všichni mají na vyznamenání nárok. 
 

VV schválil všechny navržená vyznamenání 



Bod 4) Zpráva o hospodaření OSH   
ses. starostka:  
 
 Postupuje se dle rozpočtu 

 
 V úterý 20.6. pracovní jednání na KSH, vyzvednu na kraji smlouvy na dotace a dám 

všem koho se to týká vědět  
 

 Dotazy k hospodaření -žádné 
 
 

          VV vzal zprávu o hospodaření OSH ses. starostky na vědomí  
 
 

Bod 5) Zasloužilí hasiči                                                                        
br. Vejnar: 
Proběhly tři důležité akce: 
 Okresní setkání ZH v Rovensku pod Tr. zúčastnilo se 10 z 11 Zasloužilých hasičů, 

poděkování hasičům z Rovenska pod Tr. za toto uspořádání, akce se vydařila 
 

 Krajské setkání ZH v Jilemnici (prohlídka zámku v Jilemnici, posezení v Mříčné) 
setkání se po všech stránkách vydařilo, OSH Semily se zhostilo pořádání Této akce na 
výbornou, tak touto cestou děkuji hlavně ses. starostce Slavíkové a br. Bachtíkovi za 
pomoc při organizaci  
 

 Krajský aktiv ZH v Jablonci nad Nis, jen zmíňka co dokázal br. Netík jako vedoucí 
aktivu ZH za 12let a jeho letech, tak nutno před ním smeknout 
 
 

br. Bachtík: 
 Určitě by si zasloužilo poděkovat starostce obce Mříčná, za možnost tuto akci zde pořádat 
 
ses. starostka: zhodnotila celou akci za vydařenou a poděkovala br. Bachtíkovi za pomoc 
 
 
 
                                    VV vzal informace br. Vejnara, br. Bachtíka a ses. starostky na vědomí   
                                         
Bod 6) Informace z OR: 
 
 br. Štěpánek: OORM 
 

 proběhlo okresní kolo Plamen děti - Semily Podmoklice 
 proběhlo okresní kolo Plamen dorost - Poniklá 
 proběhlo okresní kolo děti 60m s překážkami – Bozkov (zúčastnilo se cca 

180dětí) 
 

 krajské kolo – postup dorostu Bozkova MČR 
 

 



14.10.2023 – okresní kolo branný závod Bukovina 
 
br. Miksánek: ze svého pohledu chci pochválit RM za pořádání okresního kola dětí Plamen, 
udržela se práce s dětmi ve sborech oproti jiným okresům 
ses. starostka: letos se zúčastnilo cca 420dětí 
 
br. Houžvička: OORP 
 krajská rada se sešla cca po roce a půl a vede ji nově Vojta Malec, začíná se 

komunikovat, náš první úkol byl vyhodnocení „Požární ochrana očima dětí“, děti 
z našeho okresu se umístili dobře 

 když budou nové informace, tak sdělím 
 
 
br. Nesvadba: OORV  
 příprava okresního kola PS v Turnově, přihlášeno 6družstev mužů a 5druřstev žen 
 rozhodčí jsou obesláni 
 stále problém s technickou četou 
 technickou četu jsem si sehnal, ale takhle do budoucna opravdu ne 
 proběhla znovu diskuze o technické četě na pořádání okresního kola PS  

 
ses. starostka: dala hlasovat o návrhu zajištění technické čety na okresní kola PS po okrscích 
 
pro: 17, proti:0, zdržel se:1 
 
dále bylo řečeno, že termín pořádání okresního kola PS bude stanoven do konce roku a bude 
se začínat okrskem č.1 pro příští rok 
 
br. Miksánek: kritika pořádání Litoměřických slavností a ostatních podobných akcí 
v 1/2roku, když jsou v programu postupové soutěže PS atd., ve druhé půlce roku dost času na 
pořádání těchto akcí 
 
br. Nesvadba: poděkoval bych Všem, kteří přišli na oslavy nebo zapůjčili nám techniku na 
tyto oslavy – výročí založení sboru Vysoké nad Jiz. 

 

                                                                       VV vzal přednesené informace z OR na vědomí   
           VV schválil návrh o zajištění technické čety na okresní kola PS po jednotlivých okrscích  
 
 
 
Bod 7) Shromáždění starostů OSH 
 
ses. starostka:  
 připomínky k novelizaci stanov SH ČMS podat do 31.8.2023 
 dále se probírala otázka délky aktuálního funkčního období, jsou možné tři varianty, 

ses. starostka seznámila VV s těmito variantami, probíhala o nich diskuze z řad členů 
VV 

 dále ses. starostka ukládá informovat členy v jednotlivých sborech o této situaci 
 v září na jednání VV se musí rozhodnout, kterou variantu podpoříme 
 ses. starostka rozdal odpověď členům VV na „otevřený dopis“ na SH ČMS 



Bod 8) Diskuze    
br. Bachtík:  byla dohoda sborů ohledně přispívající částkou na Soptíka – upustí se od toho a 
peníze sežene OSH od různých sponzorů, v návaznosti – reakci vystoupení, vyhlašování při 
celkovém hodnocení „Soptíka“ 
   
br. Otmar: něco k těm navrženým změnám stanov – řešení výše příspěvků na KSH, okrsky – 
nový návrh: měly by být s právní osobností, mě se to nelíbí, a další různé nesrovnalosti 
v jednotlivých vyjádření, je v některých částech nesrozumitelné. 
 
ses. starostka: případné připomínky adresovat mě    
 
br. Doškář: dostalo se ke mně informace z SDH Želech, ohledně soutěže Okresního poháru, 
že je to našlapané, nemáte ani jednu sobotu volno      
br. Nesvadba: ano je to složité, termíny jiné nejsou 
ses. starostka: předloží se tato informace OORV 

br. Jiřička: pročetl jsem si odpověď na ten dopis a po vzájemné komunikaci se ses. starostkou 
bylo konstatováno, že tam jsou uváděny nepravdivé informace ze strany SH ČMS 
 
br. Jiřička: víte, že jsou na prodej Bílé Poličany, bude to mít vliv na školu 
ses. starostka: snad ne  
 
 
Bod 9) Závěr 
ses. starostka: poděkovala Všem za účast a ukončila jednání VV 
 
 
 
 
Zapsal: br. Vaníček Aleš 
 
 


